
Protokół nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa 

w dniu 21.08.2024 roku 

godzina 14.00 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14.00 i trwało do godziny 15.40 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa Rady 

Powiatu w Kielcach. Nieobecny byli radni : Bogdan Gierada i Andrzej Jarosiński. Lista 

obecności w załączeniu. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

- Starosta Kielecki Tomasz Pleban 

- Członek Zarządu Cezary Majcher 

- Skarbnik Powiatu Anna Moskwa 

- Dyrektor PZD Zbigniew Wróbel 

- Agnieszka Madetko - Kierownik Biura Infonnacji i Promocji 

Przewodniczący Komisji Andrzej Michalski przedstawił porządek obrad komisji : 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję 

Rady Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję 
Rady Powiatu w Kielcach . 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28 czerwca 2024 r. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami. 



6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2024-2029, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2024 rok, 

Skarbnik Powiatu Anna Moskwa przestawiła autopoprawkę do budżetu. 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Masłów, 

4) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Morawica, 

5) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Nowa Słupia, 

6) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Zagnańsk, 

7) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Masłów w 

2024 roku (OSP Masłów), 

8) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Mniów w 

2024 roku (OSP w Grzymałkowie), 

9) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Mniów w 

2024 roku (OSP w Mniowie), 

10) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Miasta i Gminy 

Daleszyce 

w 2024 roku, 

11) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Raków 

w 2024 roku, 

12) dotycząca wprowadzenia zmian w Uchwale Nr VI/3/99 Rady Powiatu w Kielcach 

z dnia 28 stycznia 1999 roku w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich, 

13) zamiaru przekształcenia Powiatowego Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

w Chęcinach poprzez likwidację Filii Nr 2 w Łagowie, 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Świętokrzyskiego 

Centrum Matki i Noworodka - Szpital Specjalistyczny w Kielcach, 

15) wyznaczenia przedstawiciela podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej 

powołanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. 

Lecznictwa w Szpitalu Powiatowym w Chmielniku, 

16) zatwierdzenia regulaminów rad społecznych zakładów opieki zdrowotnej Powiatu 

Kieleckiego, 



17) zmiany Uchwały Nr III/l0/2024 Radny Powiatu w Kielcach z dnia 28 maja 2024 r. 

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład komisji Rady 

Powiatu, 

18) zmiany Uchwały Nr III/l 1/2024 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28 maja 2024 r. 

w sprawie ustalenia składu osobowego komisji problemowych Rady Powiatu w 

Kielcach oraz wyboru przewodniczących komisji, 

19) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Szpitala Powiatowego w Chmielniku, 

20) rozpatrzenia skargi dotyczącej funkcjonowania filii Wydziału Komunikacji 

i Transportu w Rakowie, 

21) rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach. 

7. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

Po analizie dokumentów Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione materiały i projekty 

uchwał skierowane na sesję Rady Powiatu. 

Ad. 2 

Sprawy różne. 

Starosta Kielecki Tomasz Pleban zapowiedział, że 6 września odbędzie się spotkanie z wójtami 
i burmistrzami, na którym będą omawiane tematy dotyczące współpracy powiatu z gminami. 
Spotkanie to ma na celu wypracowanie zasad wzajemnej współpracy. Wspólnie z wójtami 
planowane jest stworzenie platformy do rozmów na tematy pilne, takie jak rowy, zalewanie 
mieszkańców czy pilne remonty dróg. Powstanie również ranking zadań obejmujących 
wszystkie gminy powiatu. Mamy także zamiar zakupić dwie jednostki z wyposażeniem do 
dwóch obwodów, tam gdzie nie ma dużego ciągnika. Każda z nich będzie kosztować około pół 
miliona złotych. Planujemy również zakup kosiarek bijakowych oraz zatrudnienie 
dodatkowych kierowców. Liczymy, kalkulujemy i szukamy dobrych rozwiązań, które będą 
satysfakcjonować wszystkich. Na początku roku chcemy już zakupić sprzęt, na przykład do 
czyszczenia chodników. 

Radnych komisji interesowały kwestie związane z drogami. Radna Małgorzata Popiel 
dopytywała o drogi Samsonów-Bartków i ul. Herby w Miedzianej Górze. Starosta 
odpowiedział, że te inwestycje znajdują się na liście podstawowej, z dofinansowaniem na 



poziomie 60% dla Samsonowa-Bartkowa i 50% dla Herbów. Powiat czeka na zwiększenie 
dofinansowania. 

Radna Alina Siwonia pytała o drogę w Woli Łąkotnej, Andrzej Michalski o drogi w Górnie, a 
Paweł Brola o drogi w Chęcinach. 

Starosta zapowiedział, że Zarząd Powiatu będzie rozmawiał z wójtami i wykona listę pilnych 
do wykonania inwestycji, ranking dróg oraz newralgicznych miejsc, gdzie np. zalewani są 
mieszkańcy. 

Radni wspólnie przyznali, że jest wiele problemów do rozwiązania w powiecie, takich jak 
ostatnie burze, które niszczą inwestycje drogowe, zarośnięte rowy i drogi gminne budowane 
bez rowów. 

Radna Anna Kosmala zaapelowała po raz kolejny w sprawie drogi w Borkowie, na którą 
wykonana jest dokumentacja a mieszkańcy dalej czekają na remont tej drogi. 
Ponadto zwróciła uwagę na mosty w Marzyszu, które są samowolką. Na spotkaniu mieszkańcy 
prosili, aby je zdemontować. Obwód drogowy w Łagowie postawił znaki zakaz wjazdu na ten 
most a za dwa dni te znaki zostały zastawione (ostreczowane) 

Na tym protokół zakończono 

Protokołowała: 
K. Toporska 


